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Conceptverslag vergadering Wijkplatform 
 

Datum: 25 september 2024 

Locatie: Kapel Weddesteyn 

Notulist: Henk Vlot 

 

1. Opening en mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering om 19.35 uur en heet Loes Jankie van Cazas Wonen 

welkom, evenals Ed van Hell, wijkbewoner en lid van de Participatieraad. Corinna 

Mitrovitch is helaas verhinderd en wijkagent Rick ligt met griep op bed. Tenslotte meldt 

Paul dat Coby Franken (Progressief Woerden) en Rob Heijna (Inwonersbelangen) 

aanwezig zijn.  

 

Paul reageert vervolgens op een opmerking uit de zaal dat “de agenda vaak niet 

interessant is” met wat informatie over het recente overleg tussen gemeente en de 

diverse dorps- en wijkplatforms. Belangrijke punten in dat overleg waren (1) het probleem 

om nieuwe bestuursleden voor de platforms te vinden (dat is in ons wijkplatform 

vooralsnog geen probleem) en het algemene gevoel dat “hoe minder er speelt, hoe 

minder interactie tussen wijk en wijkplatform nodig is c.q. plaatsvindt”.  

 

Vervolgens komen de rivierkreeften uitgebreid aan bod. De secretaris neemt het woord 

en licht toe dat dit een Nederland-breed probleem is, maar dat er nationaal nog weinig 

aan wordt gedaan. Daarom nemen diverse waterschappen en o.a. de provincie Zuid-

Holland nu maar zelf het initiatief. Wijkbewoners die problemen met de rivierkreeften 

ervaren raadt hij aan zelf initiatief te nemen. Maar omdat her er vele miljoenen zijn, zal 

deze overlast vooralsnog bij ons blijven. Consumeren kan, maar dan wel eerst een paar 

keer/dagen goed met schoon water spoelen. In het Staatsblad 89 komen we erop terug.  

 

Ed van Hell wijst op de gevaarlijke T-kruising in de Johan de Wittlaan t.o. Shanghai 

Paradise. Goed uitkijken is daar het credo. Gijsbert, onze verkeersdeskundige, licht de 

reden toe waarom het fietspad is betegeld (en helaas hier en daar begint te verzakken). 

De gemeente heeft toegezegd de Utrechtsestraatweg in oktober aan te gaan pakken, 

afhankelijk van het weer. 

 

2. Vaststelling verslag vergadering Wijkplatform van 4 juni 2024 

Er zijn geen op- of aanmerkingen; het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3 Voortgang hertenkamp 

In het Staatsblad 88 is een artikel over de recente ontwikkelingen gepubliceerd. Taco 

Visser licht die plannen (fase 1-3) nog wat verder toe en geeft aan dat de latere fase 4 & 

5 met name het planten van struiken en heesters alsmede het bouwen van een open 

onderkomen omvatten. Zijn toelichting leidt tot enkele vragen: 

• Komt de bok terug? Antwoord: dat is nog niet duidelijk. 

• Is er professionele begeleiding? Antwoord: ja, in de vorm van een dierenarts en Kees 

Kreken jr. 

• Gaan de grote bomen weg? Antwoord: nee, die zijn nog gezond en kunnen nog 

zeker 10 jaar mee. 

• Kan ‘men’ voor NL Doet al iets actief bijdragen? Antwoord: ja, neem contact op 

met de werkgroep voor details. Dat geldt ook voor andere vragen. 

Tot slot merkt iemand in de zaal op dat de afvalbakken beter van een klep voorzien 

kunnen worden om vervuiling te voorkomen. 
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4. Mededelingen vanuit de wijk 

• Ontwikkelingen Plan Witt 12. Paul geeft aan dat het wijkplatformbestuur geen positie 

inneemt m.b.t. het beroep bij de Raad van State over het geplande doortrekken 

van het fietspad. Er ontspint zich een korte discussie, waaruit met name blijkt dat de 

bewoners zich vaak niet gehoord voelen en de informatievoorziening onvoldoende 

vinden. Dit blijft een punt van aandacht, ook voor de gemeente. 

• De werkzaamheden rond de Tinq komen ter sprake. Het gaat hier vooral om de 

vervanging van de duiker (waterpijp) onder de Van Duijn van Maasdamlaan. Uit 

navraag achteraf blijkt echter dat er ook, zonder vergunning, aan de vervanging 

van de ondergrondse brandstoftanks is gewerkt. Dit heeft tot wateroverlast geleid en 

tot (voorlopige) stillegging van dat werk. Het Tinq station en de wasstraat zijn tot 

nader order gesloten; Mila’s Shop is wel open. Wikambtenaar Ilse Konings doet nog 

navraag over het hoe, waarom en hoe lang van de wegafsluiting ter plaatse.  

Volg de informatievoorziening m.b.t. dit werk en de consequenties daarvoor voor de 

woningen tegenover de Tinq en in het laatste gedeelte van de V.d.D.v.Maasdam-

laan richting stad op de gemeentelijke website en op de gemeentepagina in het 

Kontakt.  

• De verlichting in Plan Witt is eindelijk aan; dat mag ook wel nu de eerste bewoners er 

al bijna een jaar wonen. Dat roept de vraag op of de grond van Plan Witt al is 

overgedragen. Wijkambtenaar Ilse Konings zoekt dit uit. 

• De zorgen over het verdwijnen van de Serviceapotheek worden geuit. Aan de 

zakelijke beslissing die hieraan ten grondslag ligt, kunnen we weinig doen. In 

Staatsblad 89 (december) zal er iets over geschreven worden.  

 

5. Mededelingen vanuit de gemeente 

Wethouder Jelmer Vierstra neemt het woord: 

• De begroting 2025 gaat a.s. vrijdag naar de raad. Daar kan helaas nog weinig over 

gezegd worden. Wel geeft Jelmer aan dat de komende jaren flink bezuinigd moet 

worden. Er gaat zo’n 8 miljoen aan rijkssubsidies af; dit is op een begroting van 180 

miljoen. Met name de kosten van de jeugdzorg lopen op en de subsidies daarvoor 

stijgen niet mee. Van 1 op 30 kinderen die in het verleden hulp nodig hadden, staat 

de teller nu op 1 op 7 kinderen. Daar zijn verschillende oorzaken voor aan te wijzen 

die moeilijk te beïnvloeden zijn. De herinrichting van de Oudelandseweg en het 

fietspad naar Kamerik zijn helaas ook gesneuveld. 

• Uit de zaal komt een vraag over de invoering van 30 km zones. Daar wordt kort op 

gereageerd. 

• De situatie m.b.t. de vlakke bruggetjes tussen de Oude Rijn en de gegraven sloten in 

de Meander is in kaart gebracht en met betrokken omwonenden besproken. 

Vooralsnog wordt er niets aangepast. 

 

6. Wat verder ter tafel komt 

Er zijn geen openstaande vragen of punten meer, 

 

7. Sluiting 

Voorzitter Paul dankt iedereen voor de aanwezigheid en levendige discussie. Hij sluit de 

vergadering even na 21:00 uur. 

 

De laatste wijkplatformvergadering van dit jaar wordt gehouden op donderdag 12 

december, ook weer in de kapel. Gastspreker is dan Theo Streng, voorzitter van stichting 

Kapel Weddesteijn, die iets over de toekomstplannen van de stichting komt vertellen. 

Daarnaast rekenen wij erop dat het onderwerp ‘houtstook’ op de agenda zal staan. 

 


